
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Wellicht kent u mijn bedrijf Olala Chocola. Het is een ambachtelijke chocolaterie die inmiddels al 
dertien jaar gevestigd is op de Voorstraat in Dordrecht. Samen met mijn team maken en verkopen we 
hier heerlijke chocolade en prachtige cadeaus voor verschillende gelegenheden.  
 
Voor onze zaak gebruiken wij ook een bestelbus. Deze bestelbus heb ik een jaar geleden gekocht. Dit 
is een flinke investering geweest en we verwachten hier nog jarenlang plezier van te hebben. Niet 
alleen omdat het een prima bestelbus is, maar ook omdat we door corona twee zware jaren achter de 
rug hebben. Deze bestelbus heb ik dagelijks nodig voor het rondbrengen van bestellingen en 
vervoeren van chocolade tussen mijn vestiging in Dordrecht en de vestiging Roosendaal, ik zou dan 
ook niet zonder bestelbus kunnen.  
 
Ik vind het daarom geen goed plan als de gemeente mij verplicht om onze bestelbus over uiterlijk 4 
jaar te vervangen voor een elektrische bestelbus. Dat is een enorme uitgave (elektrische bestelbussen 
zijn op het moment een stuk duurder dan gewone bestelbussen) en vooral ook zonde omdat we nog 
lang niet afscheid willen nemen van onze huidige bestelbus. Zonder (elektrische) bestelbus verder 
gaan is voor mij (net als vele andere Dordtse ondernemers) ook geen optie. 
 
Daarom vraag ik u met klem: voer niet per 1 januari 2026 een zero-emissiezone in. Geef mij en 
andere Dordtse ondernemers wat meer tijd. 
 
Ik hoop dat de commissiegriffier deze e-mail wil doorsturen aan de leden van de 
gemeenteraadscommissie Fysieke Leefomgeving en deze e-mail wil toevoegen aan de 
vergaderstukken over de emissievrije-zone.  
 
Met vriendelijke groet, 
Gerrald Kuiper, Olala Chocola Dordrecht 

 


